
 

 

Obec Muránska Dlhá Lúka 
_________________________ 

 
Zápisnica 

z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré  sa  konalo  
dňa 01.10. 2015 

___________________________________________________________________________ 
Prítomní:  
 

P. č.  Meno  Priezvisko  Titul  Funkcia  
1.  Marek  Nosko Ing.  Starosta 
2.  Ján  Kvetko  Poslanec 
3.  Ján Tóth  Poslankyňa 
4.  Adriana Hrivnaková Mgr. Poslankyňa 
5.  Ján Kvetko Mgr. Poslanec 
6.  Mária Jankovičová Ing.  Poslankyňa 
7.  Helena Tomšíková  Kontrolór 
8.  Andrea Toporová Mgr. Zapisovateľka 

 
 
Program:  
 

1. Zahájenie 
2. Voľba zapisovateľa 
3. Voľba overovateľov zápisnice 
4. Voľba návrhovej komisie 
5. Schválenie čerpania rozpočtu k 30.6.2015 
6. Schválenie súborného stanoviska k ÚPN obce 
7. Výber dodávateľa stravy 
8. Schválenie žiadosti o finančnú podporu pre ECAV MDL 
9. Schválenie podania žiadosti z programu obnovy dediny 
10. Schválenie podania žiadosti na envirofond 
11. Schválenie podania žiadosti na eurofondy 
12. Diskusia 
13. Rôzne  
14. Schválenie uznesenia 
15. Záver 

Bod č. 1: Zahájenie 

Starosta privítal prítomných a oboznámil ich s programom, opýtal sa OZ na návrhy 
k programu. 



 

 

Poslanec Mgr. Kvetko navrhol zámenu bodov v programe  a to 5. bod so 7. bodom,  
z dôvodu nezdržiavania záujemcov o stravu. Ďalej navrhol doplniť do programu ako 
9. bod prerokovanie schválenej dotácie  materskej školy, konkrétne  zmluvu č. 
049/1/2015 o poskytnutí dotácie zo štátneho rozpočtu medzi  MŠ SR a obcou 
Muránska Dlhá Lúka. 
 
Starosta obce dal hlasovať o  pôvodnom  programe obecného zastupiteľstva.  
 
Hlasovanie  
Za: p. Kvetko, p. Tóth, p. Mgr. Hrivnáková 
Proti: 0 
Zdržal sa hlasovania: 0 
 
Starosta obce dal hlasovať aj  o doplnenom  programe obecného zastupiteľstva.  
 
Za:  p. Mgr.  Kvetko, p.  Ing.  Jankovičová 
Proti: 0 
Zdržal sa hlasovania: 0 
 
Program bol  schválený bez navrhnutých zmien. Starosta obce požiadal poslancov, 
že v prípade ak majú nejaké pripomienky, návrhy  k programu, aby to oznámili 
vopred. 
 
Starosta obce  upriamil pozornosť na bod  rokovacieho poriadku obecného 
zastupiteľstva a to v nasledovnom: " účastníci sa môžu prihlásiť o slovo už pred 
začatím alebo počas rokovania do doby, kým starosta neukončí diskusiu, obecné 
zastupiteľstvo sa môže uzniesť, že prihlásený   do diskusie nemôže hovoriť v tej istej 
veci 2x , príp. limitovať dĺžku vystúpenie max. na 3 min. ... "  
 
Hlasovanie 
Za: p. Mgr. Hrivnaková, p. Tóth 
Proti: 0 
Zdržal hlasovania: p. Mgr. Kvetko, p. Kvetko 
 
Ing. Jankovičová nehlasovala, bod nie je prijatý. 
 
 
Bod. č.2: Voľba zapisovateľa 
 
Starosta  obce Ing. Nosko navrhol ako zapisovateľku  prítomnú p. Toporovú. 
Hlasovanie 
Za:  p. Mgr. Hrivnaková, p. Tóth, p. Kvetko, p. Mgr. Kvetko 
Proti: 0 
Zdržal sa hlasovania: 0 
Nehlasovala p. Ing. Jankovičová 
 
Zapisovateľka  Mgr. Andrea Toporová  schválená. 



 

 

Bod č. 3: Voľba overovateľov zápisnice  

Starosta obce  navrhuje za overovateľov zápisnice poslancov Kvetka a Tótha 
Hlasovanie 
Za: p. Mgr. Hrivnaková, p. Ing. Jankovičová,  p. Tóth, p. Kvetko, p. Mgr. Kvetko 
Proti: 0 
Zdržal sa hlasovania: 0 
 
Overovatelia zápisnice schválení poslanci Kvetko  a Tóth. 
 

Bod č. 4: Voľba návrhovej komisie  
 
Starosta obce navrhuje do návrhovej  komisie  poslancov v zložení  Ing. Jankovičová,  
Mgr. Hrivnaková 
  
Z dôvodu, že v prípade návrhovej komisie nie je nevyhnutné hlasovanie poslancov, 
návrhová komisia je určená v zložení p. Ing. Jankovičová a p. Mgr. Hrivnaková 
 
Do návrhovej komisie schválení: p. Ing. Jankovičová  a p. Mgr. Hrivnaková   
 

Bod č. 5: Schválenie čerpania rozpočtu k 30. 06. 2015 

Starosta dal hlasovať o schválení čerpania rozpočtu k 30. 06. 2015. 
 
Za: p. Kvetko, p. Mgr. Hrivnaková, p. Tóth 
Proti: 0 
Zdržal sa hlasovania: 0 
Nehlasovali: p. Ing. Jankovičová, p. Mgr. Kvetko 
 
Schválené čerpanie rozpočtu k 30. 06. 2015. 
 
Bod č. 6 Schválenie súborného stanoviska k ÚPN obce 
 
Na predchádzajúcom zastupiteľstve bolo prijaté uznesenie, že pripomienkové 
konanie pripraví p. Mgr. Kvetko. Poslanec Mgr. Kvetko oznámil, že toto pracovné 
stretnutie, ohľadom ÚPN, sa bude konať   09.10. 2015 o 18. hod.. Nápomocný pri 
príprave stretnutia bude obecný úrad (pozvánky, sála ...). 
 
Bez hlasovania – bod vypustený z programu 
 
Bod č. 7:  Výber dodávateľa stravy 
 
Starosta obce požiadal kontrolórku obce a zapisovateľku, aby otvorili obálky, ktoré 
boli doručené obecnému úradu v Muránskej Dlhej Lúke ohľadom výberového 



 

 

konania na nového dodávateľa stravy  a skontrolovali všetky doklady, či spĺňajú 
všetky súťažné podmienky. Ďalej  oznámil obecnému zastupiteľstvu ako bolo 
zabezpečené a ako prebiehalo stravovanie po odstúpení Strednej odbornej školy v 
Revúcej od zabezpečovania stravy.  Starosta obce poznamenal, že by bol  rád, keby 
bol vybratý dodávateľ stravy, ktorý bude variť v obecnej kuchyni. 
 
ZŠ Muráň predložila  návrh takto:  1,45 € stravná jednotka  pre deti a  pre dospelých 
2,15 €. Varili  by v Muráni, v priestoroch kuchyne ZŠ, dovoz zabezpečia oni, na ich 
náklady, všetko podľa predpisov. 
Zo strany ZŠ v Muráni boli pripomienky ku zmluve a v prípade výberu žiadajú  
úpravu niektorých bodov v zmluve. Nemajú záujem využívať priestory obecnej 
kuchyne. 
Poslanec Tóth prečítal cenovú  ponuku spoločnosti VESNA CORA s.r.o., Železničná 
257/19, 050 01  Revúca, kde bolo uvedená nasledovná cenová ponuka: 1,50 € stravná 
jednotka pre deti a pre dospelých 2,20 €. Spoločnosť  je ochotná, za určitých 
podmienok, variť aj v obecnej kuchyni a môže aj dovážať. Ak by bola spoločnosť 
vybraná, má takisto výhrady ku zmluve. 
Za spoločnosť Š&K s.r.o., Daxnerova 1181/2, 050 01   Revúca prečítal zmluvné 
podmienky poslanec Tóth, cenovú ponuku prečítala poslankyňa Mgr. Hrivnaková. 
Ich ponuka znie nasledovne: 1,50 €  stravná jednotka pre deti a pre dospelých 2,20 €. 
Táto spoločnosť má  záujem variť v obecnej kuchyni v Muránskej Dlhej Lúke, a 
ponúkli aj varenie pre   obecné akcie, občanov Muránskej Dlhej Lúky. Starosta obce 
požiadal poslancov obecného zastupiteľstva o vyjadrenie sa k ponukám. 
Poslanci Ing.  Jankovičová, Mgr. Kvetko sa k stravovaniu nevyjadrovali, ale mali 
výhrady k  súťažným podmienkam. 
Poslankyňa Mgr. Hrivnaková je jednoznačne  za varenie v obecnej kuchyni v 
Muránskej Dlhej Lúke.  
Poslanec Mgr. Kvetko je za varenie v obecnej kuchyni.  
Poslanec Tóth nie je spokojný s terajším dodávateľom (VESNA CORA), a chce aby sa 
varilo tu. Záleží mu na tom,  aby sa využívala obecná kuchyňa. 
Poslanec Kvetko   sa vyjadril tiež,   aby sa varilo v obecnej kuchyni. 
Poslankyňa Mgr. Hrivnaková sa opýtala zástupkyne zo ZŠ v Muráni, či jej nebude 
vadiť,  že si poslanci budú vyberať prednostne  z ponúk, ktoré majú záujem variť v 
obecnej kuchyni. Odpovedala, že jej to vadiť nebude  a počítali s tým, že si obec  
bude vyberať z ponúk, ktoré budú ochotné variť v obecnej kuchyni. Z uvedených 
dôvodov starosta nezahrnul do hlasovania záujemcov zo ZŠ Muráň. 
 
Starosta obce zahájil hlasovanie. 
 
Hlasovanie za dodávateľa VESNA CORA s. r. o., Revúca 
Za: 0 
Proti: p. Tóth 
Zdržal sa hlasovania: 0 
Spoločnosť VESNA CORA s.r.o. Revúca nebola schválená ako nový dodávateľ 
stravy. 
 



 

 

 
Hlasovanie za dodávateľa stravy Š&K s.r.o., Revúca 
Za: p. Mgr. Kvetko, p. Ing. Jankovičová, p. Mgr. Hrivnaková, p. Tóth, p. Kvetko 
Proti: 0 
Zdržal sa hlasovania: 0 
 
Starosta obce zablahoželal novému dodávateľovi stravy. Novým dodávateľom 
stravy bola, obecným zastupiteľstvom,  schválená spoločnosť Š&K s.r.o., Revúca, s 
tým, že od pondelka 5. 10. 2015 budú variť v obecnej kuchyni. 
 
Poslanci Mgr. Kvetko a Ing. Jankovičová odmietli ďalej pokračovať v zasadnutí, 
odišli z miest poslancov a usadili sa medzi občanov obce Muránskej Dlhej Lúky.  
 
Bod č. 8: Schválenie žiadosti o finančnú podporu pre ECAV MDL 
 
Starosta obce oboznámil obecné zastupiteľstvo so žiadosťou o finančnú podporu  
z ECAV Muránska Dlhá Lúka, kde žiadajú o  dotáciu na skrášlenie oddychového 
areálu. ECAV Muránska Dlhá Lúka žiada o dotáciu 1 000 €  (rozpis cenovej ponuky 
k nahliadnutiu) na  skrášlenie parku pre oddych,  pre deti a matky s malými deťmi – 
tento dvor  budú využívať  všetci občania Muránskej Dlhej Lúky.  
Starosta  navrhol zaplatenie lavičiek, terénne úpravy, betónovanie + 500 € hotovosť. 
Poslankyňa Mgr. Hrivnaková  poprosila všetkých prítomných, aby odsúhlasili 
dotáciu, pretože areál bude využívaný všetkými občanmi a bude slúžiť dobrej veci. 
Poslanec Tóth podal návrh  1 000 €. Poslanec Kvetko navrhol 1 000 €,  ale ak je 
potrebné, súhlasí aj so sumou 1 500 €. 
 
Návrh  č. 1 : zaplatenie lavičiek, terénne úpravy, betónovanie + 500 € hotovosť 
 
Hlasovanie: 
Za: 0 
Proti : 0 
Zdržal sa hlasovania: 0 
 
Návrh č. 2 : Hotovosť 1 000 €, bez prefinancovania lavičiek, stiahne sa objednávka 
obce a lavičky si  objedná ECAV Muránska Dlhá Lúka 
 
Hlasovanie: 
Za: p. Tóth, p. Mgr. Hrivnaková, p. Kvetko 
Proti: 0 
Zdržal sa hlasovania: 0 
Obecné zastupiteľstvo schválilo hotovosť 1 000 €, bez prefinancovania lavičiek, 
stiahne sa objednávka obce  a lavičky si  objedná ECAV Muránska Dlhá Lúka 
 
 
 
 
 



 

 

Bod č. 9 Schválenie podania žiadosti z programu obnovy dediny 
 
Starosta obce podal informácie, že je otvorená výzva z programu obnovy dediny, a 
obec môže získať dotáciu do výšky 5 000 € na skrášlenie obce.  Má predstavu, že by 
sa  postavila v centre obce  malá fontánka z prírodného materiálu – kameňa. 
Projektovú dokumentáciu ešte nemá, pretože chce,  aby  mu tento zámer poslanci OZ 
odsúhlasili vopred. Žiadosti o dotácie starosta obce píše sám, takže obec šetrí na 
projektovom manažérovi.  
Poslankyňa Mgr. Hrivnaková  je za to,  aby sa obec skrášľovala a pochválila starostu, 
že sám  dokáže napísať projekt. Spýtala sa, kto bude písať žiadosť. Podanie žiadosti 
pripraví starosta sám.  Opýtala sa na  spolufinancovanie obce - spoluúčasť je 10%, 
maximálne 1 500 €.  Fontánka by mala byť vyrobená z prírodného materiálu. 
Starosta obce sa opýtal, kto je za to, aby obec túto žiadosť podala. Poslanec Kvetko sa 
opýtal, či sú  aj iné  možnosti na skrášlenie obce. Možnosti sú, ak má záujem, môže si 
preštudovať žiadosť a dať iný návrh. 
 
Starosta dal hlasovať schválenie podania žiadosti z programu obnovy dediny 
Hlasovanie 
 
Za: p. Mgr. Hrivnaková 
Proti: 0 
Zdržal sa hlasovania: p. Tóth, p. Kvetko 
 
Podanie žiadosti neschválené. 
 
 
Bod č. 10 Schválenie podania žiadosti na envirofond 
 
Starosta obce oznámil, že je otvorená výzva na envirofonde na zabezpečenie   
zateplenia a zlepšenie vykurovania budovy bývalej školy (výmena strechy 
a zateplenie stropu). Obec môže získať cca 60 000 € s 20 % spoluúčasťou.  Keďže 
vypracovanie  tejto  žiadosti bude stáť 500 € - 1 000 €, energetický audit  bude stáť 
799 €, starosta obce chce aby sa odsúhlasilo, či obec pôjde do tejto žiadosti.  Poslanec 
Kvetko povedal, že na poslednom zasadnutí sa OZ dohodlo na oprave tejto budovy. 
Keďže vypracovanie tohto projektu je náročnejšie, bude treba zaplatiť projektového 
manažéra,  energetický posudok a  vykonávací projekt, ktoré bude stáť cca 2 000 €. 
Ak by obec dostala dotáciu na túto budovu, nemôže ju predať min. 10 rokov – je tam 
viazanosť. Občan Vrtiš upozornil, že pri budove je pozemok - záhrada, ktorú je 
možné odkúpiť za nízku sumu. 
 
Starosta dal hlasovať za schválenie podania žiadosti na envirofond. 
 
Hlasovanie 
Za: p. Mgr. Hrivnaková, p. Tóth, p. Kvetko 
Proti: 0 
Zdržal sa hlasovania: 0 
 



 

 

Podanie žiadosti na envirofond bolo schválené. 
 
Bod č. 11 Schválenie podania  žiadosti na eurofondy 
 
Starosta obce oznámil, že sa črtá možnosť výzvy  na zisk eurofondov na 
rekonštrukciu cesty,  je však naviazaná na obecnú zeleň – oddychovú zónu. Pripadá 
do úvahy podanie žiadosti  o dotáciu na Kapustnícku ulicu,  keďže je v najhoršom 
stave.  Starosta už urobil predbežné predrokovanie kúpy resp. prenájmu pôdy od 
rímskokatolíckej cirkvi medzi potokmi.  Ak by sa podarilo zabezpečiť odkúpenie 
príp. prenájom tejto pôdy, obec by mohla byť úspešná pri získaní eurofondov, s tým, 
že by bola zabezpečená rekonštrukcia cesty a oddychová zóna. Ide o náročnejší 
projekt, preto je potrebný projektový manažér a stavebný projekt, čo stojí určité 
peniaze a preto  starosta obce chce, aby obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo, či sa bude 
v tejto žiadosti pokračovať.  Súčasne by obec mohla žiadať aj o dotáciu na 
dokončenie oddychovej zóny pri multifunkčnom ihrisku, kde by sa dobudovali tie 
zariadenia, ktoré tam patria.  Starosta obce povedal, že náklady na spracovanie 
projektovej dokumentácie a spracovanie žiadosti budú preplatené pravdepodobne 
do výšky 80 %. 
Občan Vrtiš nie je spokojný s toľkým množstvom oddychových zón, sú to zvýšené 
náklady pre obec.  Kontrolórka obce sa opýtala, či je tento projekt zahrnutý 
v rozpočte v tomto roku alebo to pôjde z rozpočtu  budúceho roka. Starosta obce 
nevedel povedať, kedy bude táto výzva zverejnená. Poslanec Kvetko, povedal, že 
najskôr by sa malo počkať na vyjadrenie pána farára. Poslankyňa Mgr. Hrivnaková 
podala návrh aby toto schválenie bolo podmienečné, do vyjadrenia od katolíckej 
cirkvi ohľadom predaja príp. prenájmu 
 
Starosta obce dal hlasovať za schválenie podania žiadosti z eurofondov a to  
podmienečne,  v prípade, že za pozemok  dostaneme vyjadrenie od katolíckej cirkvi. 
 
Hlasovanie 
Za: p. Mgr. Hrivnaková, p. Tóth, p. Kvetko 
Proti:  0 
Zdržal sa hlasovania: 0  
 
Podanie žiadosti na eurofondy bolo schválené podmienečne, v prípade, že obec 
dostane vyjadrenie od katolíckej cirkvi o možnosti kúpy príp. prenájmu pozemku 
 
Bod č.12  Diskusia 
Občan Vrtiš  sa spýtal, či je zasadnutie nahrávané, tak ako bolo odsúhlasené na 
predchádzajúcom zasadnutí – je nahrávané a bude uverejnené na internete.  
Ďalej sa opýtal,  kto je aj poslancom a zamestnancom obecného úradu súčasne, čo je 
vážne porušenie, pre ktoré by nemuseli byť uznesenia OZ právoplatné – hlavná 
kontrolórka je poverená, aby preverila, či niektorí z poslancov je aj  zamestnancom 
obce.  
Občan Vrtiš pokračoval v diskusii ohľadom združenia vlastníkov lesa a oznámil, že 
má dokument z Banskej Bystrice, ktorý hovorí, že takéto združenie  neexistuje 
a napriek tomu 6 rokov ťaží drevo.  Ľudia chcú vedieť koľko sa vyťažilo a aký je 



 

 

zisk. Tento dokument bol adresovaný Ing. Marekovi Noskovi, Jankovičovi Jánovi, 
Jilemnického 103/33 Revúca a Okresnému úradu Revúca pozemkový a lesný odbor. 
Občan Vrtiš tento list v kópii predložil OZ. 
Starosta odpovedal, že spoločnosť funguje, vyšetrovanie prebieha, pretože je tu 
podaných niekoľko podaní. Prebehla výmena názorov medzi občanmi a starostom. 
Poslanec Mgr. Kvetko, ktorý sedel medzi občanmi, sa opýtal, kde sú peniaze z ťažby 
dreva a ako je na tom daňová povinnosť voči štátu. Starosta obce odpovedal, že 
peniaze sú na účte, pretože prebieha vyšetrovanie.  Prerozdelenie peňazí neprebehlo, 
ťažba je zastavená, kým sa neukončí vyšetrovanie. V diskusii bolo vytknuté, že 
predaj dreva sa koná bez registračnej pokladnice, bez IČO, DIČ. 
Poslanec Tóth  navrhol, aby sa uskutočnila verejná schôdza iba  ohľadom vlastníkov 
dreva a aby sa tam všetko prediskutovalo. 
Bola pripomienka, že na internetovej stránke obce   už viac ako 1 rok nefunguje 
podstránka filmový klub – pracuje sa na obsahu tejto stránky. 
 
Starosta ukončil diskusiu. 
 
 
Bod č. 13 Rôzne 
 
Starosta obce oznámil obecnému zastupiteľstvu výsledky zo súťaže obcí „Dedina 
roka“ a obec Muránska Dlhá Lúka je  víťazom v podskupine ako  dedina – hospodár. 
Starosta obce oznámil, že dve uznesenia z posledného zastupiteľstva nepodpíše a bez 
jeho podpisu nebudú právoplatné. Túto možnosť využíva prvý krát za sedem rokov. 
Ide o:    
1. Neschválenie spoluúčasti obce na výstavbe MŠ, vysvetlil dôvody prečo nesúhlasí 
s týmto uznesením, čiže je neprávoplatné. 
2. Schválenie zmeny v "Zásadách nakladania s finančnými prostriedkami obce 
Muránska Dlhá Lúka" a to v nasledujúcich bodoch: 
- V ojedinelých a naliehavých prípadoch môže starosta bez súhlasu obecného 
zastupiteľstva použiť finančné prostriedky v jednotlivom prípade do výšky 500 €. ( z 
pôvodných 5 000 €). 
- Starosta bude oprávnený samostatne realizovať: presuny rozpočtových 
prostriedkov v rámci rozpočtu, pokiaľ je zrejmé, že ide o plnenie naliehavých úloh 
do výšky 500 €. ( z pôvodných 5 000 €). Starosta obce vysvetlil dôvody, prečo 
nesúhlasí s týmto uznesením, je neprávoplatné. 
Poslanec Kvetko poznamenal, že keď starosta obce nepodpísal uvedené uznesenia, je 
potrebné hlasovať opätovne. Kontrolórka povedala, že ak by chceli,  môžu hlasovať,  
pretože je ich väčšina a sú uznášaniaschopní. Poslanci zobrali rozhodnutie starostu 
na vedomie, nehlasovali. 
OZ berie na vedomie 
 
Kontrolórka navrhuje prepracovanie „Zásad nakladania s finančnými prostriedkami 
obce“, pretože je tam viac bodov, ktoré sú zastaralé. Je potrebné ich prepracovať 
podľa nového vzoru.  
Starosta obce  ukázal ceny, ktoré získali cyklisti, ktorí reprezentujú obec a prečítal 
súhrn všetkých pretekov, ktorých sa zúčastnili. 



 

 

 
 
 
Bod č. 14 Schválenie uznesenia 
 
Návrhová komisia prečítala uznesenia 
 
Schvaľuje :  
 

1. OZ schvaľuje program obecného zastupiteľstva obce Muránska Dlhá Lúka 
2. OZ schvaľuje za  zapisovateľku  Mgr. Toporovú Andreu 
3. OZ schvaľuje overovateľov zápisnice poslancov Jána Tótha a Jána Kvetka 
4. OZ schvaľuje návrhovú komisiu poslancov  Ing. Jankovičovú Máriu a Mgr. 

Adrianu Hrivnakovú 
5. OZ schvaľuje čerpanie rozpočtu k 30. 6. 2015 
6. OZ presúva bod 6  - schválenie súborného stanoviska k ÚPN obce na ďalšie 

OZ, po stretnutí s dotknutými osobami, ktoré má byť 9.10.2015 o 18.00 hod. 
7. OZ schvaľuje  dodávateľa stravy firmu  Š&K s.r.o., Revúca 
8. OZ schvaľuje žiadosť ECAV v sume  1 000 € 
9. OZ neschvaľuje podanie žiadosti z programu obnovy dediny v sume  

5 000 €  
10. OZ schvaľuje podanie žiadosti na envirofond, zateplenie starej ZŠ  
11. OZ schvaľuje podanie žiadosti na eurofondy, podmienečne, po dohovore 

s rímsko-katolíckou cirkvou 
 
Hlasovanie  
Za: p. Mgr. Hrivnaková, p. Tóth, p. Kvetko  
Proti:  0 
Zdržal sa hlasovania: 0 
 
Bod č.15 Záver 
 
Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 
 
1.10.2015 
 
 
Overovatelia  
 
Ján Kvetko  ...................................... 
 
Ján Tóth  ...................................... 
 
 
 
 
                                                                                                            Ing. Marek Nosko 
                   starosta obce 



 

 

Obec Muránska Dlhá Lúka 
_________________________ 

U z n e s e n i e 
z mimoriadneho obecného zastupiteľstva v Muránskej Dlhej Lúke, 

ktoré sa konalo dňa 01.10. 2015 
________________________________________________________ 

K bodu 1.: Zahájenie 

 
 

Uznesenie č. 58/01/10/2015 
 
 

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 
schvaľuje 

program obecného zastupiteľstva obce Muránska Dlhá Lúka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia 
 
Ján Kvetko   ................................ 
 
Ján Tóth  ................................ 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 



 

 

K bodu 2.: Voľba zapisovateľa 

 
Uznesenie č. 59/01/10/2015 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 
 

schvaľuje 
 

zapisovateľa obecného zastupiteľstva obce Muránska Dlhá Lúka Mgr. Toporovú 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
Overovatelia 
 
Ján Kvetko   ................................ 
 
Ján Tóth  ................................. 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 
 
 
 
 

 

 
 



 

 

K bodu 3.: Voľba overovateľov zápisnice 

 
Uznesenie č. 60/01/10/2015 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 
 

schvaľuje 
 

za overovateľov zápisnice  Jána Kvetka a Jána Tótha  
 
 
 
 
 

  
 
 
 

 
 
 
Overovatelia 
 
Ján Kvetko   ................................ 
 
Ján Tóth  ................................. 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

K bodu 4.: Voľba návrhovej komisie 

 
Uznesenie č. 61/01/10/2015 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 
 

schvaľuje 
 

do návrhovej komisie  Ing. Máriu Jankovičovú  a Mgr. Adrianu Hrivnakovú 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia 
 
Ján Kvetko   ................................ 
 
Ján Tóth   ................................. 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 
 



 

 

K bodu 5.: Schválenie čerpania rozpočtu k 30.06.2015 

Uznesenie č. 62/01/10/2015 
 

 
Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 

 
schvaľuje 

 
čerpanie rozpočtu k 30.6.2015 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia 
 
Ján Kvetko   ................................ 
 
Ján Tóth   ................................. 

 
 
 
 
 



 

 

K bodu 6.: Schválenie súborného stanoviska k ÚPN obce 

Uznesenie č. 63/01/10/2015 
 

 
Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 

 
presúva 

 
bod 6 - schválenie súborného stanoviska k ÚPN obce na ďalšie OZ, po stretnutí s 

dotknutými osobami, ktoré sa má konať 09. 10. 2015 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia 
 
Ján Kvetko   ................................ 
 
Ján Tóth   ................................. 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 
 
 



 

 

K bodu 7.: Výber dodávateľa stravy 

Uznesenie č. 64/01/10/2015 
 

 
Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 

 
schvaľuje 

 
dodávateľa stravy firmu Š&K s.r.o., Revúca 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia 
 
Ján Kvetko   ................................ 
 
Ján Tóth   ................................. 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 

 
 
 
 
 



 

 

K bodu 8.: Schválenie žiadosti  o finančnú podporu pre ECAV Muránska Dlhá 
Lúka 

Uznesenie č. 65/01/10/2015 
 

 
Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 

 
schvaľuje  

 
žiadosť ECAV v sume 1 000 € 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia 
 
Ján Kvetko   ................................ 
 
Ján Tóth   ................................. 

 
___________________________ 

                                                                                           Ing. Marek Nosko 
                                                                                         starosta obce 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

K bodu 9.: Schválenie podania žiadosti z programu obnovy dediny 
 

Uznesenie č. 66/01/10/2015 
 

 
Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 

 
neschvaľuje  

 
podanie žiadosti z programu obnovy dediny v sume 5 000 € 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia 
 
Ján Kvetko   ................................ 
 
Ján Tóth   ................................. 

 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 

 
 
 
 
 
 
 



 

 

K bodu 10.: Schválenie podania žiadosti  na envirofond 
 

Uznesenie č. 67/01/10/2015 
 

 
Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 

 
schvaľuje  

 
podanie žiadosti na envirofond, zateplenie starej ZŠ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia 
 
Ján Kvetko   ................................ 
 
Ján Tóth   ................................. 

 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 



 

 

K bodu 11.: Schválenie podania žiadosti na eurofondy 
 

Uznesenie č. 68/01/10/2015 
 

 
Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 

 
schvaľuje  

 
podanie žiadosti na eurofondy, podmienečne, po dohovore s rímsko-katolíckou 

cirkvou 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia 
 
Ján Kvetko   ................................ 
 
Ján Tóth   ................................. 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 


